

Title (en)

Marking sign support

Title (de)

Markierschildträger

Title (fr)

Support pour plaque de marquage

Publication

**EP 0903716 A2 19990324 (DE)**

Application

**EP 98112516 A 19980707**

Priority

DE 19738878 A 19970905

Abstract (en)

The flat, rectangular, fold-out holder housing (1) consists of a bottom part (2) containing the marking label, and a transparent top part (3) linked to it along a side edge (5). A fixture element on the housing consists of a first perforated fixture tab (18) molded on the free lengthwise side edge (14) of the top housing part, and a second perforated fixture tab molded on the link-side lengthwise side edge of the bottom housing part.

Abstract (de)

Ein Markierschildträger aus Kunststoff weist ein aufklappbares rechteckiges flaches Trägergehäuse (1) auf, das aus einem Gehäuseunterteil (2) und einem daran längs einer Seitenkante (5) einstückig angelenkten Gehäuseoberteil (3) besteht. Von der freien Längsseitenkante (14) des Gehäuseoberteils (3) und von der gelenkseitigen Längsseitenkante (5) des Gehäuseunterteils vorspringende gelochte Befestigungslaschen (18, 19) dienen zur Befestigung des schachtelartig geschlossenen Trägergehäuses (1) beispielsweise mittels eines Kabelbinders an einem Kabel, einem Rohr oder dergleichen. <IMAGE>

IPC 1-7

**G09F 3/20**

IPC 8 full level

**G09F 3/20** (2006.01)

CPC (source: EP)

**G09F 3/20** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH CY DE DK ES FI FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

**DE 19738878 A1 19990311**; EP 0903716 A2 19990324; EP 0903716 A3 20000412

DOCDB simple family (application)

**DE 19738878 A 19970905**; EP 98112516 A 19980707